
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 24. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 733

Under den tekniske gennemgang af forslag til revision af drikkevandsdirektivet

den 23. maj 2018 blev det oplyst, at

– der er nedsat en dansk arbejdsgruppe, som blandt andet vil afrapportere

om behov for at fastsætte kvalitetskrav for nye stoffer. Hvad er status for

dette arbejde, og hvornår afrapporteres resultatet til Folketingets Miljø- og

Fødevareudvalg?

– WHO ikke har fundet behov for at ændre grænseværdierne for nitrat. Vil

ministeren redegøre for den nærmere argumentation herfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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